
Intervju s Kristijanom Cinkopanom  

 

PUT DO TRENERA I RAVNATELJA ŠKOLE  

 

  
Ove školske godine naši su učenici uspješni na mnogim sportskim natjecanjima. 
Osim  nogometa, košarke i atletike, stolni tenis je na visokom mjestu po uspješnosti. Trener 
naših stolnotenisača je gospodin Kristijan Cinkopan, ravnatelj naše škole.  

 

Kada ste  se počeli baviti stolnim tenisom?  
Stolnim tenisom sam se počeo baviti sa deset godina, u petom razredu osnovne škole.  
Jeste li se ikad pomislili prestati baviti tim sportom?  
Bio je jedan trenutak kada sam prestao igrati u pulskom klubu, tada sam bio na fakultetu u 
Zagrebu. Pomislio sam prekinuti sa treniranjem, no onda su me pozvali 
u jedan zagrebački klub.  
Što vas je privlačilo tom sportu?  
Stolni tenis je sport koji zahtijeva jako puno vježbe, samodiscipline i usavršavanja. To ga 
čini posebnim. Važan je za izgradnju ličnosti. U stolnom tenisu odlučuješ sam i to mi je 
pomoglo i u životu.  
Koje Vam je najupečatljivije iskustvo?  
Imam nekoliko jako zanimljivih iskustava, mislim da mi je najupečatljivije bilo kada smo došli 
u situaciju da smo igrali utakmicu u kojoj se određivalo hoćemo li ući u PRVU LIGU. Nismo bili 
prvi, ali smo sve iznenadili ustrajnošću jer nismo odustali.  
Koji su vaši najveći uspjesi?  
Imao sam nekoliko situacija gdje sam igrao na neslužbenom prvenstvu Jugoslavije, bio sam u 
četvrt finalu parova. To je bilo uistinu nešto jako veliko, kao junior bio sam rezerva za top 12 
Hrvatske.  
Kako uspijevate upariti posao ravnatelja i trenera?  
U 2008. godini bio sam iznimno uspješan kao trener i na to sam ponosan. Trenutno mi je 
svakako važniji posao ravnatelja pa kao trener više nisam u vrhunskom izdanju.  
 Koje Vam je bilo zadnje natjecanje i tko su bili sudionici?  
Posljednje natjecanje bilo je prošli tjedan to su bili muška i ženska ekipa. Dečki su osvojili 3. 
mjesto, a cure 2. mjesto u gradskom natjecanju.  
 Jeste li zadovoljni rezultatima?  
Jesam, mislim da nisu mogli bolje. Ekipa je bila neiskusna, osim jednog učenika.  
Malo o poslu ravnatelja, koje ste projekte radili za školu?  
Sudjelovali smo u nizu projekata, svakako mi je najvažnije gradnja dvorane i cijela energija je 
usmjerena ka tome. Počelo je i uređenje zelenog pojasa oko škole. Zavičajna nastava je jedan 
od projekata koji je rezultirao i oslikavanjem pročelja naše škole.  

 

Zahvaljujemo na zanimljivom razgovoru.  
  
                                                                                             Anamari Smuk i Katarina Vretenar (8.b)  
 


